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Interpelacja

Wracam do spraw oSwiatowych. Proszq Pana Prezydenta o analizq sposobu

funkcjonowania niepublicznych plac6wek oSwiatowych ksztattujqcych w zakresie

zawodowym czv posiadajq one odpowiednie warunki do ksztatceri praktycznych i organizacji

egzamin6w zawodowych, czy ich funkcjonowanie nie jest oparte na wykorzystaniu bazy

plac6wek miejskich.

Proszq o rozwiqzanie tego problemu.


